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Marktcommissie 
 
9 december 2014 
 
Aanwezig 
Wethouder F. van Eersel (voorzitter), W. Gootzen (secretaris), H. van Buggenum 
(marktmeester), I. Bex, S. Blok, J. Duppen, H. Hoens, J. Kneepkens-van den Broek, 
I. Mahu-de Ridder, B. Smits en J. Tromp. 
 
 
 
1. Opening en nadere kennismaking 
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet alle aanwezigen van harte welkom op deze 
eerste vergadering van de nieuw samengestelde Marktcommissie. 
 
In verband met dat laatste gegeven wordt er bij aanvang van deze vergadering een korte 
voorstellingsronde gemaakt. 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
De voorzitter deel het volgende mee: 
- Het marktgeld wordt ingevolge raadsbesluit bij de begrotingsbehandelingen met 

ingang van 2015 met 10% verhoogd. 
- De biologische markt (voorheen op de Oelemarkt) gaat niet meer verder. 

Eén koopman gaat alleen door op een standplaats aan het Bassin. Hij zal wel proberen 
om weer andere marktkoopmensen voor een biologisch markt geïnteresseerd te 
krijgen. 

 
Naar aanleiding van de eerste mededeling merkt mevrouw Ingrid Bex op dat zij het een 
drastische verhoging vindt.  
De heer Jan Tromp stelt in dat verband de vraag of zij om die reden dan ook een 
marktmeester voor de hele marktdag krijgen. 
 
Vervolgens ontstaat er een discussie over het toezicht op de markt. 
 
De voorzitter geeft aan dat de hoogte van het marktgeld een raadsbesluit is en dat hij niet 
meer kan doen dan dat besluit tot verhoging meedelen. Tot de verhoging is besloten na 
vergelijking met de marktgelden in andere gemeenten en gelet op het gegeven dat de 
totaalopbrengst van de markt niet kostendekkend is.  
Ten aanzien van het toezicht op de markt zegt hij toe dat hij dit mee zal nemen en dat dit 
punt de volgende keer op de agenda komt. 
 
De secretaris geeft een overzicht van de ontwikkelingen op de weekmarkt van de 
afgelopen periode: 
- Standplaats Axel Arens-handel in stoffen: 

Deze heeft zijn standplaats opgezegd. Afgesproken is dat zijn plaats aan een nieuwe 
standplaatshouder vergeven kan worden en dat hij zich te zijner tijd eventueel 
opnieuw aanmeld en hij dan een nieuwe aanvraag doet. 

 
- Standplaats Verhees-handel in huishoudelijk artikelen: 

Door het overlijden van de heer Verhees in februari 2014 is zijn standplaats in april 
vergund aan Van Aken. Ook handel in huishoudelijke artikelen. In eerste instantie 8 
meter maar binnenkort volgt uitbreiding naar 12 meter in verband met een 
verkoopwagen. 
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- Standplaats Kuuhl-dierbenodigdheden: 
De standplaats is per 1 oktober jongstleden opgezegd. Nieuw is de heer Van Bemmel, 
ook dierbenodigdheden. Standplaats vanaf 1 november 2014. 

 
- Standplaats Den Dekker-planten: 

Begonnen op 1 april jongstleden. Opzegging per september 2014.  
 
- Standplaats Firat-textiel: 

Heeft 4 meter van de 12 meter front ingeleverd. 
 
- Standplaats Broks-bloemen en planten: 

Deze heeft uitbreiding gevraagd en gekregen: 20m² erbij. 
 
De heer Jan Tromp vraagt of er geen brief is ingekomen van de heer De Graaf van 
‘t Stoepje. Dat is niet bekend bij de aanwezigen. Mevrouw Ingrid Bex verbaast dat, omdat 
zij de brief zelf heeft opgesteld. Bovendien zijn er door de marktmeester per e-mail 
vragen gesteld aan De Graaf.  
Navraag zal worden gedaan bij het team Vergunningen of de brief daar binnengekomen is. 
De vragen van de marktmeester zijn gesteld naar aanleiding van de eerder gestelde vraag 
over het zich mogen laten vervangen op de standplaats. 
 
 
3. Verslagen van de vergaderingen van 14 januari en 11 maart 2014 
Er zijn geen op- of aanmerkingen over beide verslagen. Deze worden aldus vastgesteld 
met dank aan de opsteller ervan. 
 
Mevrouw Ingrid Bex maakt naar aanleiding van de notulen wel nog de volgende 
opmerking: hoe kan het dat een vergunninghouder voor een vaste standplaats heeft 
meegeloot voor een standwerkersplaats? De marktmeester geeft daarover een nadere 
uitleg. Daarbij vermeld hij eveneens dat dit vanaf het moment dat dit gesignaleerd is niet 
meer is voorgekomen. 
 
Naar aanleiding van de uitleg van de marktmeester merken mevrouw Ingrid Bex en de 
heer Jan Tromp ook nog op dat wanneer de vergunning in kwestie overgeschreven wordt 
op naam van de echtgenoot dat op dat moment dan ook de omschrijving van de waren 
nader herzien moet worden. Die is nu namelijk te ruim. 
De voorzitter zegt dat hij zich intern zal laten voorlichten over deze zaak en dat hij 
eventueel nog één keer hierop zal terugkomen. 
 
4. Periode rond Kerstmis en Nieuwjaar-Winters Weert 
Mevrouw Sonja Blok, Centrummanager, geeft aan de hand van het programma van 
Winters Weert een uitgebreide toelichting op de activiteiten die in de komende periode in 
en rond het centrum van Weert worden gehouden. 
 
Op 20 december 2014 zal op de weekmarkt naast de actie van de weekmarkt zelf (onder 
andere met erwtensoep, glühwein, warme chocomel), ook nog sprake zijn van een nadere 
aankleding van de markt in Middeleeuwse sfeer. 
 
Er is waardering voor al de activiteiten in de richting van Centrummanagement Weert en 
de Centrummanager. Ook voor al de andere activiteiten in het kader van Weert 600 jaar 
Stad. Niettemin maakt mevrouw Ingrid Bex echter ook de opmerking dat de weekmarkt 
nergens bij betrokken is geweest. Sonja Blok geeft aan dat zij zich dat gevoel wel 
enigszins kan voorstellen maar zij maakt duidelijk dat de markt, sinds dat zij in augustus 
2012 gestart zijn met de voorbereidingen van alle activiteiten in het jubileumjaar, zelf ook 
helemaal geen ideeën of initiatieven heeft ingebracht. 
 
Op de vraag van de voorzitter wat de weekmarkt gemerkt heeft van al de activiteiten in 
het kader van Weert 600 jaar Stad antwoordt mevrouw Ingrid Bex dat zij daar geen 
voordelen van hebben ondervonden. 
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5. KNVB Straatvoetbaltoernooi (juni 2015) 
Punt Welzijn heeft verzocht om medewerking voor een straatvoetbaltoernooi van de KNVB 
op de Nieuwe Markt op zaterdag 13 of 20 juni 2015. Aangezien het hierbij gaat om een 
marktdag wordt dit verzoek voor advies voorgelegd aan de Marktcommissie. 
Vorig jaar is ook zo’n voetbaltoernooi geweest. 
 
Na enig overleg wordt besloten om positief te staan tegenover het evenement en om 
derhalve medewerking te verlenen. De datum maakt niet zoveel uit. Wel moet vroegtijdig 
duidelijk zijn op welke plaats de standplaatsen komen te staan. Daarbij zal gebruik kunnen 
worden gemaakt van de ervaringen (van zowel de marktkoopmensen als de winkeliers in 
de binnenstad) en van de inrichtingsplannen van het afgelopen jaar. Bovendien staat nu 
ook de ruimte aan het Raphaelpad ter beschikking. Het zal wederom belangrijk zijn om 
tijdig overleg te plegen met alle betrokken partijen. 
 
Punt Welzijn zal medegedeeld worden dat het in verband met de weekmarkt op de 
zaterdag na vorig jaar nu in beginsel nog één jaar mogelijk geacht wordt om de Nieuwe 
Markt te gebruiken. Eventuele alternatieve locaties in het centrum van Weert zijn 
misschien het nieuw ingerichte Stationsplein of de nieuwe Werthaboulevard. 
 
 
6. Vergaderschema 2015 
Het volgende schema wordt vastgesteld: 
24 februari 
7 april 
9 juni 
8 september 
24 november 
 
Mevrouw Ingrid Bex merkt op dat de agenda laat is verzonden. Afgesproken wordt dat de 
agenda voortaan drie weken voor de vergaderdatum in concept al aan de commissieleden 
wordt toegezonden. Dan bestaat de mogelijkheid voor de leden om daarop te reageren en 
om dan ook zelf eventueel met agendapunten te komen. 
 
 
7. Rondvraag 
 
Mevrouw Ingrid Bex 
Met het oog op de behoefte aan een goede visie op de markt vraagt zij naar de 
mogelijkheden om de markt al dan niet gedeeltelijk nieuw in te delen. Eventueel een 
uitbreiding met nieuwe plaatsen. Daarbij ook een aantal food-standplaatsen verhuizen 
naar het non-food gedeelte en andersom. 
 
De voorzitter staat hiervoor open en in dat verband noemt hij ook de mogelijkheid om op 
basis van de wifi-spots de looptrajecten van de bezoekers van de binnenstad en dus ook 
de markt in beeld te brengen. Hij zal proberen om de volgende keer hier wat meer over te 
laten zien. 
 
 
Jan Tromp 
Hij zegt dat zijn dochter met groente en fruit naar de ruimte voor de Hema op de Nieuwe 
Markt wil. Momenteel is het op de Markt qua opstelling van de standplaatsen een 
rommeltje. Daar moet een verbeterde opstelling komen, waarvoor hij ook ideeën 
aandraagt. 
 
De voorzitter antwoordt dat een en ander nadere aandacht zal krijgen en in samenhang 
met het vorige punt in de rondvraag zal nagegaan worden wat de mogelijkheden zullen 
zijn. 
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Het is voortdurend zaak om de weekmarkt en binnenstad aantrekkelijk te maken en te 
houden. Alles wat daartoe kan bijdragen is welkom (ook bijvoorbeeld een idee als “de 
koopman van de week”). 
 
 
Tot besluit zegt de voorzitter dat hij deze vergadering van de Marktcommissie, die voor 
hem nieuw is, als positief heeft ervaren. Hij stelt het op prijs wanneer mensen spontaan 
zeggen wat zij denken. Hij zegt ook dat het belangrijk is om de marktzaken met alle 
daarbij betrokkenen te bespreken en om in gezamenlijk overleg tot oplossingen proberen 
te komen. Hij dankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng. Vervolgens sluit hij de 
vergadering. 
 
 
 
Weert, 24 februari 2014 
 
 
 
 
F. van Eersel      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


